
Rtn. Yıldız Gürgün

Başkan
Rtn. Aytül 

Büyüksaraç

Asbaşkan

Rtn. Sezai Nüzhet 
Noyan

Genel Sekreter

Rtn. Ayşegül Kurtel

Sayman
Rtn. Kemal Aktuğlu

G. D. Başkanı

Kulübümüzde 
Bu Hafta

Düşündükleriniz, Söyledikleriniz ve Yaptıklarınız;
• Gerçeğe uygun mu? İlgililerin tümü için adil mi? İyi niyet ve daha iyi dostluklar sağlayacak mı? İlgililerin tümü için yararlı mı?

Barry Rassin
UR Başkanı

Alaeddin Demircioğlu
2440 . Bölge Başkanı

Nafih Butur
Guvernör Yardımcısı

Rtn. Vedat Levent Ercan
Kulüp Yönetimi Komitesi

Rtn. Arda Işık
Vakıf Komitesi

Rtn.Hüseyin Hıdır
Üyelik Komitesi

Rtn. Bülent Şenocak
Halkla İlişkiler Komitesi

Rtn. Amaç Aksoy
Hizmet Projeleri Komitesi

Rtn. Metin Çelikbilek
Kulüp Eğitim Lideri

2018-2019

Komiteler

Yönetim Kurulu

Gönlümüzdekiler

Kaya Prestige Oteli

12.30

Mutlu Günlerimiz

Geçen Hafta

Kuruluş : 1977                      Charter : 1980

Doğum Günleri

10 Gürsel Hancı’nın eşi

Müjgan

12 Ali Veryeri’nin eşi Özlen

Evlenme Yıldönümü

8 Metin Çelikbilek ve eşi 

Sevinç

Kendilerini kutluyoruz.

1

2069.Toplantı

Berna Sipahi-Gökten Üç Elma 

Düşmüyor

Aktif / Katılan: 22 / 9

Devamdan Muaf / Katılan: 16/ 7

Katılım Oranı:  % 41

Konuklarımız

Yılmaz Doğanca-Bornova Rotary 
Kulübü

Mazeretliler

----------------------

Berrin Ertürk, Engin Erbesler, 

Gürsel Hancı, Mustafa Delen, 

Öner Akgerman, Rıza Elibol, 

Selin Tabak,  

Devam Bütünleyenler

---------------------------------

2070.Toplantı

6  ARALIK 2018

ORTAK TOPLANTI

“Rotary’de Değişenler , 

Gelişenler”

İhsan Balioğlu
Uğur Kırbeyi 

Bence Dologh 
Şükrü Baran 

Abdurrahman Özener
Mehmet Köstepen
Muzaffer Kayabaşı

Ersin Faralyalı
Adnan Ulaşan 

Ozan Talu
Kemal Tatari

Erol Doktoroğlu
Tufan Özçayır
Üneri Okşan

Engin Denizmen
Mustafa Özyavuzgil

Şencan Fotocan

Alsancak Rotary Kulübünün Değerli  Üyeleri ve Sevgili Eşleri, 

Geçen haftaki   toplantımızda konuşmacımız Arkas Holding Kurumsal 

İletişim Direktörü Sn.Berna Sipahi idi. Kendisi bize  aynı zamanda 

yazmış olduğu kitabının ismi olan “Gökten Üç Elma Düşmüyor” konulu 

bir konuşma yaptı. Kendisine ve toplantımıza katılan üyelerimize 

teşekkür ediyoruz.


